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ZÁPIS ze schůze rady č. 2/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 31. 1. 2024, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: ███████████████

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 31.01.2024 v 13:02:24

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:02:32
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 13:02:32
Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:03:06

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:03:18
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Záměr pronájmu ordinace
5. Výpůjčka prostor ve Skateparku
6. Záměr narovnání pronájmu pozemku
7. Prodej pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2
8. Návrh na úpravu výše nájmu za parkovací místa a přehled nájmů
9. Cenové nabídky ke zpracování studie "Novostavba ZUŠ v Hrušovanech n. J."
10. Cenové nabídky ke zpracování PD ke stavbě „Parkovací stání – Boční“
11. Splátkový kalendář faktury
12. Kontrola poskytnutých dotací
13. Smlouva o spolupráci - RBP, zdravotní pojišťovna
14. Cenová nabídka na zpracování dokumentace pro výběr dodavatele - oprava ordinace v objektu
zdravotního střediska
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15. Zápis do mateřské školy
16. Přerušení provozu mateřské školy v srpnu 2024
17. Kritéria pro přijímání dětí do MŠ platná pro školní rok 2024/2025
18. Žádost o schválení odpisového plánu MŠ Hrušovany nad Jevišovkou a převedení odpisů do
rozpočtu školy
19. Žádost o schválení odpisového plánu Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvkové organizace, IČ: 75024039
20. Kniha Znojmo a okolí z nebe
21. Termíny obřadů - registrované partnerství - v roce 2024
22. Informace o podaných žádostech do participativního rozpočtu
23. Různé

Diskuze zahájena v 13:03:18
 
V 13:06:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 24 - Servisní smlouva s firmou ELVÝZ, s.r.o.,
- doplňuje se bod č. 25 - Jednací řád rady města a jednací řád zastupitelstva města - nové,
dle aktuální právní úpravy
- doplňuje se bod č. 26 - Roční plán kontrol PO na rok 2024
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-22-2/24
zodpovídá:  
termín: IHNED (31. 1. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:06:56

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:07:01

Důvodová zpráva:
 
Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-34-23/22).

Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-55-24/22).

Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.

Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
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Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.

Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení,  všechny usnesení jsou přijatá.

Ze schůze RM č. 8/2023  ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem  9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.

Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem  7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.

Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 

Ze schůze RM č. 11/2023  ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.

Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.

Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 

Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-232-14/23).

Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25  usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-267-15/23). 

Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem  17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-282-16/23).

Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 

Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 

Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 

Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 

Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá. 

Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou
přijatá. 

Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem  20 usnesení, 8 usnesení přetrvávají (UR-21-
/24),(UR-10-1/24), (UR-8-1/24), (UR-13-1/24), (UR-14-1/24), (UR-6-1/24),(UR-11-1/24), (UR-18-1/24). 

RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM  č. 21/2023, ze schůze
RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024.
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Diskuze zahájena v 13:07:01
 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:07:30

4. Záměr pronájmu ordinace (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:11:31

Důvodová zpráva:
 
Město Hrušovany nad Jevišovkou má k dnešnímu dni volné prostory po ordinaci██████████████
na zdravotním středisku.
 
Diskuze zahájena v 13:11:31
 
██████████████████ informuje radní ohledně vyvěšení pronájmu ordinace - volná ordinace po
panu doktorovi Hudečkovi na zdravotním středisku. 
 
 
V 13:17:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu prostor sloužících podnikání ve zdravotnictví nacházejících
se v objektu Zdravotní středisko, Mlýnská 541, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou na
parcele č. st. 1127 a p.č. st. 593 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou, a to ordinace o
výměře 26,70 m2, sesterna o výměře 18,23 m2, společné prostory o výměře 17,30 m2.
Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-23-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 29. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:18:58

5. Výpůjčka prostor ve Skateparku (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:19:03

Důvodová zpráva:
 
Dne 25. 1. 2024 jsme obdrželi žádost od Hrušovany OPEN z.s., IČO 17419395 na výpůjčku
Skateparku a klubovny, ulice Litobratřická bez č.p., Hrušovany nad Jevišovkou, kde chtějí



5 / 28

pokračovat v činnosti spolku Hrušovany OPEN, z.s. Stávající smlouva byla uzavřena na dobu určitou
1 rok, končí 1. 3. 2024. Je potřeba schválit záměr výpůjčky.
 
Diskuze zahájena v 13:19:03
 
██████████████████ informovala radní, že výpůjčka prostor ve Skateparku byla na dobu
určitou - 1 rok, lhůta vyprší 1.3.2024. Radní se shodli na tom, že záměr bude vyvěšen na úřední
desku a smlouva bude uzavřena opětovně na dobu určitou - 1 rok. 
 
V 13:21:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr výpůjčky prostor nacházejících se v budově Skateparku, ulice
Litobratřická bez č.p., 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou na parcele č. st. 1156 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou: místnost s vanou o výměře 149,52 m2, místnost č. 1 o výměře
37,93 m2, společné prostory o výměře 15,015 m2, sociální zařízení o výměře 2,66 m2.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-24-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 29. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:21:26

6. Servisní smlouva s firmou ELVÝZ, s.r.o., (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:22:35

Důvodová zpráva:
 
Firma ELVÝZ, s.r.o., se sídlem Suchohrdelská 2211/16, 669 02 Znojmo, IČ: 262 35 820 má s Městem
Hrušovany nad Jevišovkou uzavřenou servisní smlouvu na provádění pravidelných prohlídek a
inspekcí zvedacích zařízení - výtahů v budově DPS a zdravotního střediska.
Vzhledem k Nařízení vlády č. 193/2022 Sb a novelizaci příslušné normy ČSN 27 4007 se zvyšují
základní požadavky na zkoušky a inspekční prohlídky výtahů v provozu. 
Společnost ELVYÝZ, s.r.o. na to reaguje návrhem uzavření nové smlouvy - zvýšení cen.
Dle právníka je smlouva v pořádku mimo inflační doložky, která by měla být nahrazena dodatkem
smlouvy.
Jednatel firmy ELVÝZ s.r.o., paní Kateřina Hamříková, byla se stanoviskem právníka informována a
při tel. rozhovoru sdělila, že z inflační doložky ustupovat nebudou, byla zahrnuta i v původní
smlouvě, jen ji nevyužívali. V případě trvání Města na odstranění inflační doložky ze smlouvy, nebude
z jejich strany smlouva uzavřena a my si budeme muset nají jinou servisní firmu.
Nově navrhované cenové položky činí Kč 2.300,00 bez DPH měsíčně za servis výtahu v obou
budovách. (Čtvrtletní, nikoli měsíční, servis výtahu ve společenském centru prováděný firmou TK
Elevator Eastern Europe GmbH stál celkem Kč 21.180,00 bez DPH)
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Na základě dlouholeté bezproblémové spolupráce s firmo ELVÝZ s.r.o doporučuji RM schválit
smlouvu včetně inflační doložky.
 
Diskuze zahájena v 13:22:35
 
 
V 13:26:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o pravidelném servisu výtahů a rámcovou smlouvu o mimořádném
servisu výtahů s firmou ELVÝZ, s.r.o., se sídlem Suchohrdelská 2211/16, 669 02 Znojmo,
IČ: 262 35 820.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-25-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:26:34

7. Záměr narovnání pronájmu pozemku (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:26:41

Důvodová zpráva:
Žádost o dohodu k narovnání pronájmu pozemku p.č. 200/31 o výměře cca 76 m2 v katastrálním
území Hrušovany nad Jevišovkou.

Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
████████████████████████████
druh pozemku: ostatní plocha
územní plán: Br – plochy bydlení v rodinných domech

Na uvedeném pozemku se nachází přístavba budovy Základní umělecké školy, která není evidována.
Po dobu více než dvacet let je tento majetek bezplatně užíván ZUŠ. Pozemek na kterém se budova
nachází je ve vlastnictví žadatelů.
Žadatelé navrhují sepsat Dohodu o narovnání - pronájmu za užívání plochy na jejich pozemku kde
byla postavena v minulosti budova přiléhající k budově ZUŠ dle zákresu za jeden kalendářní rok,
dále požadují vyplacení nájmu 3 roky zpětně. O prodeji části pozemku nemají zájem.
 
Diskuze zahájena v 13:26:41
 
██████████████████ informovala radní, že manželé █████████ žádají o narovnání pronájmu
pozemku, který je ve vlastnictví žadatelů. Jedná se o zastavěnou plochu o výměře 76 m2, zastavěná
plocha je stanovená na částku 7 Kč (7Kč/m2 x 76 m = 532 Kč/rok). 
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Dále sdělila, že si vyžádala z katastru nemovitostí smlouvu, která obsahuje geometrický pláne a
zákres. 
 
Radní se shodli, že dojde k vyplacení částky dle zákona za tři roky zpětně tj. částky 1 596 Kč.
 
 
 
V 13:32:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje záměr Dohody o narovnání pronájmu části zastavěného pozemku  p.č.
200/31 o výměře cca 76 m2 v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou žadatelům: █
█████████████████████████████████████████████████████████████████
████████████████████████a vyplacení tři roky zpětně (7Kč/m2/rok).
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-26-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:33:22

8. Prodej pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:33:27

Důvodová zpráva:
 
Prodej pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.

Druh pozemku: Ostatní plocha

Žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████

Žadatel žádá o prodej pozemku 2341/3 o výměře 840 m2 pro výstavbu kancelářských prostor pro
společnosti se sídlem v Hrušovanech nad Jevišovkou.
V případě přítomnosti inženýrských sítí budou odborně přeloženy/ochráněny na náklady kupujícího.
Po vyzvání prověření správnosti odhadu ocenění pozemku bylo sděleno, že vliv posouzení ocenění
pozemku dle územního plánu, tj. pozemek není jako stavební ale „zastavitelný“ což je rozdíl v
koeficientu redukce – 0,300. Pozemek je samostatný, není zázemím domu či stavby. Porovnávaný
pozemek který měl vyšší ocenění byl zázemím domu což je významný cenotvorný vliv.
cena:  dle znaleckého nacenění tj. 81,73Kč/m2 + cena okrasných rostlin 5 836,-, celkem tedy 74 489
Kč + DPH.

Během vyvěšení Záměru prodeje pozemku na úřední desce byla osobně doručena Žádost o koupi
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pozemku 2341/3 od pana ██████████████████████████████████████████████████
████████████████████
Diskuze zahájena v 13:33:27
 
██████████████████ informovala radní , že se jedná o pozemek za benzínkou. Součástí přílohy
je e-mail od pana ██████. 
 
Městu přišla druhá žádost také i od pana ████████████████ o koupi tohoto pozemku. 
 
Záměr byl vyvěšený na úřední desce, ale částka uvedena nebyla. 
 
Radní se shodli na tom, že tento prodej pozemku nedoporučili schválit s ohledem na cenu znaleckého
posudku. Proběhla také diskuze, že tento pozemek je poměrně blízko centra a do budoucna se neví,
jaký dopad tento prodej pozemku bude mít na parkování a na ostatní občany. 
 
Padl návrh nechat vytvořit cenovou mapu města, za kolik bude město prodávat parcely do budoucna.
Je potřeba toto projednat s ministerstvem financí a dále je potřeba vydat obecně závaznou
vyhláškou. 
 
 
Úkol: █████████████████████Zjistit, jaké firmy dělají cenový mapový portál a dále
také kolik by město muselo zaplatit ze tento portál ! Pro srovnání, kolik město zaplatilo za
minulý rok za znalecké posudky. 
 
 
V 13:49:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM doporučuje ZM schválit prodej pozemku p.č. 2341/3 o výměře 840 m2 v k. ú.
Hrušovany nad Jevišovkou panu██████████████████████████████████████████
████████████████████ A to za cenu dle znaleckého posudku, tj. 81,73Kč/m2 + cena
okrasných rostlin 5 836,-, celkem tedy 74 489 Kč + DPH. .
Hlasování
pro: (1) Josef Smolík
proti (3) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
zdržel se: (1) Ing. Eliška Volná
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:50:11

9. Návrh na úpravu výše nájmu za parkovací místa a přehled nájmů
(bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:50:18

Důvodová zpráva:
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návrh na řešení stávající parkovacích míst :

1. dosavadní nájmy ponechat – dodatky s navýšením + DPH, nové pronajímat za jednotnou částku za
jedno parkovací místo 500,-/měsíčně.

2. dosavadní nájmy ukončit, žadatelé si mohou vyřídit vyhrazené parkování s využitím vyhlášky o
užívání veřejného prostranství

3. dosavadní nájmy ukončit a nepronajímat nové

4. parkování na náměstí : parkování na náměstí 2hod/zdarma, nad 2hod příplatek 10,-/hodina
event. Možnost zakoupení parkovacích karet pro rezidenty

zjednodušená tabulka s přehledem nájmů v příloze
 
Diskuze zahájena v 13:50:18
 
██████████████████ předestřela radním na vědomí přehled tabulek s návrhem na řešení
parkovacích míst. 
 
Radní diskutovali o zvýšení nájemních cen. 
 
Diskuze na téma -  pronajímání parkovacích míst a zřízení městské policie z důvodu kontroly u
parkovacích míst. 
 
Josef Smolík požádal o zaslání tabulky v digitální podobě. 
 
 
V 13:50:41 odešel Jiří Strnad, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jiří Strnad

V 13:57:06 přišel Jiří Strnad, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Rada bere materiály předložené k bodu č. 8 - Návrh na úpravu výše nájmu za parkovací
místa a přehled nájmů na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:04:36

10. Cenové nabídky ke zpracování studie "Novostavba ZUŠ v
Hrušovanech n. J." (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:04:41
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Důvodová zpráva:
 
nabídky přiloženy v příloze

1. Ing. Michal Novák, sídlem Fr. Hrubína 735,Třebíč 674 01
cena bez DPH: 105 000 Kč

2. Ing. Arch. Martin Navrkal, Ph.D. - Atelier GNS s.r.o., sídlem Krátká 1778/9, Znojmo 669 02
cena bez DPH: 486 000Kč - po slevě 125 000 Kč

3. Ing. Arch. Jaroslav Lukeš, sídlem Cihlářská 649/32, Brno 602 00
cena bez DPH:75 000 Kč

4. PK Zvěřina s.r.o. - Stavební projekce IČ: 085 52 118 Dolní Česká 358/25 669 02 Znojmo
cena bez DPH: 150 000 Kč
 
Diskuze zahájena v 14:04:41
 
██████████████████ informovala , že byl splněn úkol ze zastupitelstva, kdy byli osloveni 4
architekti k vypracování cenové nabídky studie Novostavba ZUŠ.
 
 Město v první řadě se musí chovat jako řádný hospodář,  proto RM schválila cenovou nabídku od
architekta Ing.Arch. Jaroslava Lukeše sídlem Cihlářská 649/32, 602 00 Brno ke zpracování studie
"novostavby ZUŠ v Hrušovanech n.J." za cenu 75 000 + DPH.
 
Místostarostka hlasovala proti z důvodu, že jsou to neekonomicky vynaložené peníze, jelikož ZUŠ je
již naplánována na  zámek (lepší prostory i zázemí pro rodiče při vyzvedávání dětí atd.). 
 
V 14:09:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje cenovou nabídku Ing.Arch. Jaroslava Lukeše sídlem Cihlářská 649/32, 602
00 Brno ke zpracování studie "novostavby ZUŠ v Hrušovanech n.J." za cenu 75 000 +
DPH.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová
proti (1) Ing. Věra Vráblíková
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-27-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:10:12

11. Cenové nabídky ke zpracování PD ke stavbě „Parkovací stání –
Boční“ (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, Zpracovatel : ██████████████████
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:10:18

Důvodová zpráva:
 
Cenové nabídky ke zpracování PD ke stavbě „Parkovací stání – Boční“

nabídka přiložena v příloze

1. Silniční vodohospodářská projekce – Ing. Jaroslav Hruška
cena : 48 000 Kč bez DPH
2. Projekty Opálka - osloven, poslal po termínu před jednáním rady.
cena: 37 500 Kč bez DPH
 
Diskuze zahájena v 14:10:18
 
██████████████████ informovala radní, že dodatečně dnešního dne před konáním rady pan
Opálka poslal cenovou nabídku, proto radní schválili tuto cenovou nabídku za částku 37 500 Kč bez
DPH. Tato částka byla nižší než od projektanta Ing. Hrušky.  Zde se opětovně město musí zachovat
jako řádný hospodář. 
 
 
 
V 14:15:20 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 14:15:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM schvaluje cenovou nabídku Petra Opálky, V Zahradách 211, 675 72 Kralice nad
Oslavou, IČO: 02398656, ke zpracování PD " Parkovací stání - ul. Boční"  za cenu 37 500
Kč bez DPH.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-28-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:15:40

12. Splátkový kalendář faktury (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:16:30
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Důvodová zpráva:
 
Dne 18.1.2024 požádala paní Jaroslava Weislichová, IČO: 62843273 o splátkový kalendář k faktuře č.
23-020-00461. Faktura byla splatná 29.1.2024, vystavená na 4504 Kč za vyúčtování úklidu
společných prostor zdravotního střediska, kde má žadatelka provozovnu kadeřnictví. Žádá o pět
splátek (rozepsala jsem 4x 901 Kč , 1x 900 Kč).
 
Diskuze zahájena v 14:16:30
 
Jedná se o žádost paní Jaroslavy Weislichové ohledně splátkového kalendáře. 
 
V 14:20:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje splátkový kalendář Jaroslavě Weislichové, IČO:62843273 k faktuře
23-020-00461 a pověřuje starostku podpisem Dohody o uznání dluhu a splátkách dluhu.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-29-2/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 14. 2. 2024

V 14:20:22 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:20:28

13. Kontrola poskytnutých dotací (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:20:39

Důvodová zpráva:
 
Předkládám RM protokoly o vyúčtování poskytnutých dotací z rozpočtu města. U žádného příjemce
dotace nebyly zjištěny závažné nedostatky.

Účel/příjemce Schválená částka Čerpáno Odvod
dotace
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Linka bezpečí, z.s. - dotace na provoz  - Smlouva č.
1/2023 2 000,00 2 000,00  

ČR – Hasičský záchranný sbor JMK - oprava podlah
budově v Hrušovanech nad Jevišovkou - Smlouva č.
2/2023

120 000,00 120 000,00  

Spolek pro hrušovanský zámek -  Akce 2023 - 
Smlouva č. 3/2023 80 000,00 80 000,00  

Spolek dvě rybky - Akce 2023 - Smlouva č. 4/2023 80 000,00 80 000,00  

Sdružení hrušovanských vinařů z.s.  - Akce 2023 -
Smlouva č. 5/2023 80 000,00 80 000,00  

Spolek Volejbalu Hrušovany nad Jev. - dotace na
provoz - Smlouva  č. 6/2023 130 782,00 130 782,00  

Tenisový klub BEJLEK Hrušovany nad Jev., z.s. -
dotace na provoz - Smlouva č. 7/2023 175 680,00 175 680,00  

TJ Cukrovar Hrušovany nad Jev., z.s. - dotace na
provoz -  Smlouva č. 8/2023 536 097,00 536 097,00  

Spolek Volejbalu Hrušovany nad Jev.- Akce 2023 -
Smlouva č. 9/2023 60 000,00 60 000,00  

CELKEM 1 264 559,00 1 264 559,00  

Diskuze zahájena v 14:20:39
 
Radní se shodli na tom, že až na spolek Volejbalu  Hrušovany nad Jevišovkou (vyúčtování 60 000 Kč v
roce 2023  - akce 2023 , smlouva č. 9/2023) jsou předložené materiály v pořádku. 
 
Tenisový klub BEJLEK a TJ Cukrovar jsou rozdělené na dvě poloviny.
 
V materiálech se nachází omylem 2 x stejné vyúčtování u Spolku Volejbalistů. 
 
Úkol: ████████████████  chybí vyúčtování peněz   u poslední dotace Spolek Volejbalu
Hrušovany nad Jevišovkou - 60 000 Kč v roce 2023  za kulturu (příjmy i výdaje). Pouze
předány výdaje, příjmy dodány nebyly. 
 
 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 12 - Kontrola poskytnutých dotací na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:30:12
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14. Smlouva o spolupráci - RBP, zdravotní pojišťovna (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:30:35

Důvodová zpráva:
 
Město Hrušovany nad Jevišovkou, jako provozovatele krytého bazénu, opět oslovil zástupce RBP,
zdravotní pojišťovny (dále jen RBP) s nabídkou na spolupráci při zabezpečování podpůrně
rehabilitačních programů poskytovaných pojištěncům RBP. Předmětem smlouvy je využití bazénu
pojištěnci RBP v určeném termínu v otevírací době bez přímé úhrady po předložení průkazky
pojištěnce, vstup na 1 hodinu.
Po ukončení kalendářního měsíce bude vystavena faktura na základě seznamu pojištěnců, kteří
navštívili bazén, dle schváleného ceníku dospělí Kč 100,--, děti Kč 50,--.
 
Diskuze zahájena v 14:30:35
 
Jedná se o každoroční smlouvu o spolupráci s RBP - zdravotní pojišťovnou, kdy umožní pojištěncům
RBP hodinový vstup na bazén zdarma. 
 
Úkol : ███████████████ : oslovit i jiné pojišťovny. 
 
 
V 14:31:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o spolupráci s RBP, zdravotní pojišťovnou IČ: 47673036, a
pověřuje starostku podpisem příslušné smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-30-2/24
zodpovídá: ███████████████
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:32:51

15. Cenová nabídka na zpracování dokumentace pro výběr
dodavatele - oprava ordinace v objektu zdravotního střediska (bod
číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : Bc. Vratislav Kuna

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:32:56
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Důvodová zpráva:
 
Předkládám RM Cenovou nabídku na zpracování dokumentace pro výběr dodavatele vypracovanou
Ing. Michalem Novákem, Fr. Hrubína 735, 674 01 Třebíč, IČO: 05803586, který není plátcem DPH.
Jedná se o opravu ordinace v budově zdravotního střediska v Hrušovanech nad Jevišovkou.
 
Diskuze zahájena v 14:32:56
 
Zde se jedná o opravu gynekologické ordinace - doktora ███████ v budově zdravotní střediska. Je
potřeba schválit cenovou nabídku na zpracování dokumentace pro výběr dodavatele. 
 
V 14:37:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Cenovou nabídku na zpracování dokumentace pro výběr dodavatele - oprava
gynekologické ordinace v objektu zdravotního střediska v Hrušovanech nad Jevišovkou
vypracovanou Ing. Michalem Novákem, Fr. Hrubína 735, 674 01 Třebíč, IČO 05803586 za
cenu 50 tis. Kč. Zároveň pověřuje starostku města podpisem předmětné objednávky.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (1) Jiří Strnad
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-31-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:38:10

16. Zápis do mateřské školy (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:38:17

Důvodová zpráva:
 
Zápis nových dětí do Mateřské školy Hrušovany nad Jevišovkou pro školní rok 2024/2025 proběhne
dne 7. května 2024 v době od 7.30 do 15.00 hodin v budově Mateřské školy Hrušovany nad
Jevišovkou.  
 
§34
(2) Zápis k předškolnímu vzdělávání od následujícího školního roku se koná v období od 2. května do
16. května. Termín a místo zápisu stanoví ředitel mateřské školy v dohodě se zřizovatelem a zveřejní
je způsobem v místě obvyklým.
zákon č. 561/2004 Sb., školský zákon
 
Diskuze zahájena v 14:38:17
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V 14:39:32 odešel Gabriela Poppová, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

V 14:39:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje termín a místo zápisu pro školní rok 2024/2025 do Mateřské školy,
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizace, IČ: 75024047, který
je 7. května 2024 v době od 7.30 do 15.00 hodin v budově Mateřské školy Hrušovany nad
Jevišovkou
Hlasování
pro: (4) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-32-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:40:15
 
V 14:40:58 přišel Gabriela Poppová, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

17. Přerušení provozu mateřské školy v srpnu 2024 (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:41:04

Důvodová zpráva:
 
Žádám o schválení přerušení provozu mateřské školy v době letních prázdnin od 12. 8. do 30.8.2024,
tj. 15 pracovních dnů z provozních důvodů – umožnění čerpání dovolené zaměstnancům v délce 2
týdny, plánované opravy a přípravný týden.
 
Zbývajících 6 týdnů letních prázdnin bude omezený provoz, některé opravy budou probíhat i v této
době, jako každý rok.
 
 
Diskuze zahájena v 14:41:04
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Proběhla diskuze na téma - tyto věci např. omezení provozu mateřské školy do hrušovanského
zpravodaje informovat. 
 
V 14:41:20 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 14:41:33 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 14:42:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje přerušení provozu Mateřské školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvkové organizace, IČ: 75024047 v měsíci srpnu od 12. 8. do 30. 8. 2024, tj.
15 pracovních dnů.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-33-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:42:43

18. Kritéria pro přijímání dětí do MŠ platná pro školní rok
2024/2025 (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:43:57

Důvodová zpráva:
 
Kritéria pro přijetí dítěte do MŠ od září 2024 dávají absolutní přednost dětem z Hrušovan nad
Jevišovkou, stejně jako v minulých letech. Tento postup je v souladu se školským zákonem.
Bylo doplněno, že u dětí mladších tří let z Hrušovan nad Jevišovkou, které na přijetí nemají právní
nárok, může být přihlédnuto k zaměstnanosti rodičů, zejména pokud pracují v žádaných profesích
(lékaři, zdravotní sestry, hasiči apod.), tj. nemusí být dodrženo pořadí uchazečů od nejstaršího.
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Diskuze zahájena v 14:43:57
 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 17 - Kritéria pro přijímání dětí do MŠ platná pro
školní rok 2024/2025 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:46:02

19. Žádost o schválení odpisového plánu MŠ Hrušovany nad
Jevišovkou a převedení odpisů do rozpočtu školy (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:46:11

Důvodová zpráva:
 
Podáváme návrh účetního odpisového plánu pro rok 2024.
Žádáme o schválení odpisového plánu na rok 2024 a převedení odpisů do rozpočtu školy. 

Příloha: Účetní odpisový plán na rok 2024
 
Diskuze zahájena v 14:46:11
 
V 14:48:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje odpisový plán na rok 2024, Mateřské školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČ 75024047 a ponechání odpisů v rozpočtu školy. 
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-34-2/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:48:09

20. Žádost o schválení odpisového plánu Základní školy Hrušovany
nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvkové organizace, IČ:
75024039 (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: Mgr. Blanka Soukupová 
 
 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:48:15
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Důvodová zpráva:
 
Žádáme schválení odpisového plánu na rok 2024.
 
Příloha : Účetní odpisový plán na rok 2024.
 
Diskuze zahájena v 14:48:15
 
V 14:48:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje odpisový plán na rok 2024 Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvkové organizace, IČ: 75024039 a ponechání odpisů v rozpočtu školy. 
Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-35-2/24
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:48:46

21. Kniha Znojmo a okolí z nebe (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:48:53

Důvodová zpráva:
 
Kniha "Znojmo a okolí z nebe" je dvoujazyčnou knihou, kde je psáno o 111 obcích Znojemska. Mezi
těmito obcemi jsou i Hrušovany nad Jevišovkou. Kniha je celobarevná, má 158 stran.  Pořizovací
cena knihy je 429,--Kč bez DPH.  Je potřeba určit prodejní cenu.
Cena s DPH je 472,--Kč.
 
Diskuze zahájena v 14:48:53
 
Knížka byla předestřena radním. Město stála tato knížka 472 Kč s DPH.  
 
Starostka informovala radní, že se jedná o schválení prodejní ceny u  knihy Znojmo a okolí z výšky. 
 
Radní se shodli na tom, že knihy budou ponechány na radnici jako dárky pro návštěvy a také pár
výtisků se umístí do základní školy. K prodeji - 40 ks a 2 ks budou umístěny do knihovny. 
 
 
 
V 14:55:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
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RM stanovuje prodejní cenu knihy "Znojmo a okolí z výšky" 490 Kč za kus, k prodeji bude
určeno 40 ks.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-36-2/24
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 14. 2. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:55:26

22. Termíny obřadů - registrované partnerství - v roce 2024 (bod
číslo 21)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:55:32

Důvodová zpráva:
 
Vzhledem k novele zákona č. 301/2000 Sb. o matrikách, jménu a příjmení lze od 1.1.2024 uzavřít
registrované partnerství na jakémkoliv matričním úřadě. Narozdíl od svateb, kdy termíny pro konání
slavnostních obřadů určuje obec, u registrovaného partnerství to určuje přímo matriční úřad. Zdejší
matriční úřad proto stanoví, že termíny pro uzavírání partnerství jsou ve stejná data jako pro
uzavírání manželství. Osoby vstupující do partnerství činí prohlášení osobně před matrikářem. Zákon
tedy nepožaduje přítomnost další osoby (nevystupuje zde "oddávající" jako u svateb). Radě města je
tato věc dána na vědomí. 
 
Diskuze zahájena v 14:55:32
 
Zde úřad stanovil termíny stejné jako u obřadů. U svateb stanovuje termíny rada města a zde
termíny stanovuje městský úřad. Úřad se drží rovnosti, proto budou stejné termíny jako u svateb. 
 
 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 21 - Termíny obřadů - registrované partnerství -
v roce 2024 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:56:19

23. Informace o podaných žádostech do participativního rozpočtu
(bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Patrik Reichl MBA, zpracovatel: Ing. Zdeněk Šalomon 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:56:34

Důvodová zpráva:
 
Dle e-mailu z 22.1.2024:
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Dobrý den,
v přílohách posílám podklady do RM k výsledkům podaných žádostí do participativního rozpočtu
města na rok 2024.
Jak jsem psal dříve (viz mail níže), tak byly podány 3 projekty a podle mého názoru pouze jeden
splňuje zastupitelstvem schválené zásady.
Prvně podaný projekt ani na dodatečnou výzvu nepředložil povinné přílohy. Třetí podaný je zase v
rozporu se zásadami participativního rozpočtu, neboť je podán na pořádání akce.
Podpisové archy byly ověřeny prostřednictvím MěÚ a nejsou v nich chyby.
S pozdravem
Reichl

---------- Původní e-mail ----------Od: Eliška Volná <volna@hrusovany.cz>Komu: patrik.reichl@post.cz,
radovan.kovarik@seznam.cz, Veronika Zajícová <VeronikaZajicova@seznam.cz>, seeda@email.cz,
mazarjosef@seznam.cz, cashin@seznam.cz, tsevca@seznam.cz, sou.b@seznam.cz,
v.vrablikova@hrusovany cz <v.vrablikova@hrusovany.cz>, Poppova, Gabriela
<gabriela.poppova@stavmat.cz>, sapousekp@seznam.cz, Smolík Josef <smolik.josef@centrum.cz>,
strnad.jiri77@gmail.com, salomon@hrusovany.czDatum: 19. 1. 2024 12:47:52

Předmět: Re: Informace o podaných žádostech do participativního rozpočtuVážený pane zastupiteli,
děkuji  za Vaše informace ohledně podaných žádostí do participativního rozpočtu.
Zároveň Vás žádám v souladu se schválenými Zásadami participativního rozpočtu, článek 5
Vyhodnocení podaných návrhů, odstavec 1 - Projekty budou posuzovány Radou, aby jste připravil 
materiál včetně všech příloh (podaných žádostí) do RM, která bude zasedat 31. ledna 2024.
Po posouzení všech přihlášených projektů RM bude postupováno dle článku 5 Vyhodnocení
podaných návrhů odstavec 2 - Po ověření formální správnosti budou návrhy předány k odbornému
posouzení koordinátorovi a pracovníkům MěÚ, kteří posoudí projekt z hlediska realizace,
financování, časového harmonogramu a kritérií projektu.
Děkuji za spolupráci.
S pozdravem
Eliška Volná

 
Dne 16.01.2024 v 8:22 patrik.reichl@post.cz napsal(a):
Vážení zastupitelé, pane tajemníku,
 
včera byl poslední termín pro podání do participativního rozpočtu. V průběhu těch dvou měsíců jsem
byl v kontaktu s několika občany, kteří měli zájem podat své projekty, ale nakonec tak neučinili.
K uzávěrce byly tedy podány tyto 3 projekty:
 
č. 1. Horolezecká stěna u sportovní haly
Krátký popis projektu: Kolem sportovní haly se nachází mnoho sportovišť, ať už fotbalové, tenisové,
či volejbalové hřiště, tak i fitpark s workoutovým hřištěm, hřiště na petanque, či šachy. Dle mého
názoru by se mohl tento sportovní areál doplnit o venkovní horolezeckou stěnu, která by mohla být v
blízkosti workoutového hřiště.
Místo realizace: Místo se nachází v blízkosti workoutového hřiště u sportovní haly, parcela 3/3
Rozpočet: 300 000 Kč (odhad) město by muselo požádat o projekt na výstavbu, předpokládané
náklady by mohli být reálně menší
PROJEKT NEDODAL V TERMÍNU POVINNÉ PŘÍLOHY - ROZPOČET A PODPISOVÝ ARCH S
PODPOROVATELI
Předkladatel uvedl, že projekt nakonec nedokončil, protože je v participativním rozpočtu malá
alokace, která by neumožňovala udělat kvalitní horolezeckou stěnu.

č. 2. Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky
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Krátký popis projektu: Cílem projektu je vybudování víceúčelového modulárního (tj. do budoucna
rozšířitelného) pumptracku o délce 29 metrů jako jedinečného typu sportovního zařízení, které
využívá jako hnací sílu k pohybu jezdce na koloběžce, kole, longboardu a inline bruslích "pumpování"
namísto šlapání a odrážení. Jízda na modulárním pumptracku je bezpečná zábavná a přispívá k
rozvoji aktivního životního stylu a široké škály pohybových dovedností všech jeho uživatelů. Cílem je
vybudování bezpečného sportoviště pro tento druh zábavy i v návaznosti na novou zástavbu bytových
domů. Při výstavbě bude využita i komunitní spolupráce na terénních úpravách potřebných pro
realizaci a provoz projektu.
Místo realizace: pozemek p.č. 10174, kat. území Hrušovany nad Jevišovkou u ul. Novosady a
Dělnická
Rozpočet: 495 733 Kč
PROJEKT SPLNIL VŠECHNY NÁLEŽITOSTI ŽÁDOSTI, PODPISOVÝ ARCH BYL ZKONTROLOVÁN
MĚÚ HRUŠOVANY JAKO BEZVADNÝ

č. 3. PRIMAVERA cyklozávody 2024
Krátký popis projektu: PRIMAVERA cyklozávody 2024, obnovení cyklozávodů v Hrušovanech n. J.
Místo realizace: Hrušovany n. Jev.
Rozpočet: 76000 Kč
PROJEKT JE V ROZPORU S ČLÁNKEM 3. PODMÍNKY PRO PODÁNÍ NÁVRHŮ, BOD 8. ZÁSAD
PARTICIPATIVNÍHO ROZPOČTU s tímto zněním: Podporovány nebudou tzv. měkké projekty (akce,
školení).
Pokud považujeme pořádání cyklozávodů za sportovní AKCI, nelze z participativního rozpočtu
projekt podpořit. Ten byl výlučně zaměřen na drobné investiční akce.

Vzhledem k výše uvedenému a sice, že je řádně podán pouze 1 projekt, jehož rozpočet vyčerpává
celou alokaci pro letošní rok, navrhuji, abychom projekt zařadili rovnou do návrhu rozpočtu města na
rok 2024 bez dalšího kroku dle zásad participativního rozpočtu. Dalším krokem má být hlasování
občanů o podpoře tohoto projektu.  To ovšem příliš nedává smysl, když je pouze jeden projekt. Proto
navrhuji, abychom o něm rozhodli přímo v zastupitelstvu namísto dalších administrativních kroků.
Výsledkem by nakonec nepochybně bylo, že projekt bychom stejně schvalovali v zastupitelstvu bez
ohledu na velikost podpory.

Pokud s tím souhlasíte, tak bych rád požádal paní starostku, aby v rámci MěÚ prověřili možnost
realizace takového projektu na  uvedeném pozemku. Pokud bude i toto v pořádku, předložím
materiál do příštího ZM s návrhem zařazení projektu do rozpočtu města na rok 2024.

S pozdravem
Patrik Reichl

--
Diskuze zahájena v 14:56:34
 
Tento materiál byl vyžádán od zastupitele Ing. Patrika Reichla.
 
Jedná se o tři žádosti - projekty do parcipativního rozpočtu. První  Horolezecká stěna u sportovní
haly, druhý Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky,
třetí PRIMAVERA cyklozávody 2024- zde se jedná o sportovní akci. 
 
Radní se shodli na tom, že je potřeba, aby podmínky parcipatice do příštího roku byly vymyšlené
lépe. 
 
Zásady : projekty byly posuzovány radou - vyhodnocení podaných návrhů poté budou předány
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koordinátorovi a pracovníkům, kteří posoudí projekt z hlediska realizace financování, atd. 
 
Formální správnost byla posouzená koordinátorem. O vyhodnocení budou uvědomění e-mailem. 
 
Radní se dále shodli na tom, že jediný projekt po posouzení splnil a to Rychlá kolečka a nožky aneb
chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky. 
 
Zásady by měl ještě posoudit stavební úřad, zda je projekt realizovatelný. 
 
Radní diskutovali nad zásadami parcipativního rozpočtu. 
 
 Úkol: Zastupitel Ing. Reichl, nechť zajistí anketu dle Zásad participativního rozpočtu, kdo
hlasuje pro a proti. 
 
 
V 15:17:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Patrik Reichl") v
tomto znění:

RM posoudila návrhy do participativního rozpočtu na rok 2024 dle Zásad participativního
rozpočtu schválených zastupitelstvem města a konstatuje, že podmínky zásad splňuje
pouze projekt "Rychlá kolečka a nožky aneb chceme v Hrušovanech dráhu pro koloběžky".
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-37-2/24
zodpovídá:  
termín: IHNED (31. 1. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:18:34

24. Jednací řád rady města a jednací řád zastupitelstva města -
nové, dle aktuální právní úpravy (bod číslo 25)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: Ing. Zdeněk Šalomon
 
Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:18:40

Důvodová zpráva:
 
V souvislosti se změnou zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, která nabyla platnosti 1.1.2024 je
předkládán nový jednací řád rady města a nový jednací řád zastupitelstva města. Navržené změny v
jednacích řádech reflektují změnu právní úpravy, a to:

- změnu termínu do kterého má být vyhotoven zápis z jednání rady (§ 101 odst. 4) i zastupitelstva (§
95 odst. 2) - ze 7 a 10 dnů na 15 dnů v obou případech
- změnu termínu pro svolání zastupitelstva v případě, že je neusnášeníschopné (§92 odst. 3) - z 15 na
21 dnů
- v jednacím řádu rady, přeformulování ustanovení týkajícího se možnosti distančního účasti na
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jednání, aby odpovídalo formulaci v zákoně (§101 odst. 3)
- v jednacím řádu zastupitelstva, vložení ustanovení  do článku 5 odstavce 3-5 týkající se možnosti
distančního účasti na jednání zastupitelstva zformulované tak, aby odpovídalo formulaci v zákoně
(§92a) - v příloze bodu je verze jednacího řádu jak s možností distanční účasti, tak bez ní (nejedná se
o zákonnou povinnost ale možnost)
- v jednacím řádu zastupitelstva, vložení ustanovení do odstavce 2 článku 5 týkající se povinnosti
zvolených ověřovatelů při předčasném odchodu z jednání zastupitelstva (i když uvedené vychází již
samotného ustanovení ověřovatelem)
- drobné opravy v číslech právních ustanovení a formulacích 
- všechny změny jsou zvýrazněny šedou barvou
 
Diskuze zahájena v 15:18:40
 
Tajemník informoval radní, že od 1.1.2024 byl změněn zákon o obcích. Je předložen nový jednací řád
rady a také jednací řád zastupitelstva , aby reflektoval změny v zákoně. Zejména body , které jsou
vypsány v důvodové zprávě, což je doba pro vyhotovení zápisu se nově určuje do 15 dnů, jak pro
radu tak i pro zastupitelstvo. 
 
Další změna je  u zastupitelstva , když poklesne počet zastupitelů a zastupitelstvo není
usnášeníschopné,  tak nově zastupitelstvo musí být sjednáno do 21 dnů. 
 
Toto je řešeno zákonem : distanční účast radních a zastupitelů - zde by se jednalo o dost velký nárok
pro město,  co se týká internetového připojení, hardwaru a softwaru. Zákon dává možnost, ne
povinnost. 
 
Zápis s jednání zastupitelstva - byla přidaná podmínky,  pokud ověřovatel předčasně opouští
zastupitelstvo, je povinen toto oznámit předsedovi a dále také je pak potřeba zvolit nového
ověřovatele. 
 
Proběhla diskuze nad zvolením 3 ověřovatelů u zastupitelstva. 
 
 
V 15:28:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Jednací řád Rady města Hrušovany nad Jevišovkou, dle přílohy tohoto
usnesení.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-38-2/24
zodpovídá:  
termín: IHNED (31. 1. 2024)

V 15:30:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
RM doporučuje ZM schválit Jednací řád Zastupitelstva města Hrušovany nad Jevišovkou,
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dle přílohy tohoto usnesení.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-39-2/24
zodpovídá:  
termín: IHNED (31. 1. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:30:55

25. Roční plán kontrol příspěvkových organizací na rok 2024 (bod
číslo 26)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, Zpracovatel: ██████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:31:01

Důvodová zpráva:
 
Předkládám RM návrh Ročního plánu kontrol příspěvkových organizací na rok 2024. Jedná se o dvě
příspěvkové organizace a to:
1) Základní škola, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039
2) Mateřská škola, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO:
75024047

Podle § 27 rozpočtových pravidel kontrolu hospodaření příspěvkových organizací provádí zřizovatel
= tedy rada. Přitom zákon o finanční kontrole v § 5 stanoví, že odpovědnost za organizování, řízení a
zajištění přiměřenosti a účinnosti finanční kontroly mají vedoucí orgánů veřejné správy v rámci své
řídící pravomoci. Vedoucím orgánem veřejné správy na úrovni obce je starosta. Veřejnosprávní
kontrola hospodaření příspěvkových organizací na místě je navíc zahájena předložením pověřením,
které podepisuje starosta. tento zjevný nesoulad mezi uvedenými zákony se řeší tím, že RM schvaluje
či bere na vědomí plán veřejnosprávních kontrol vykonávaných na místě a pověří starostku podpisem
pověření. Na základě tohoto starostka pověřuje provedením jednotlivých kontrol
konkrétního zaměstnance a případné přizvané osoby.

Návrh Ročního plánu kontrol PO na rok 2024:

Navrhuji RM schválit vykonání minimálně 2 kontrol hospodaření u každé příspěvkové organizace v
průběhu roku 2024 a pověřit podpisem pověření starostku města. Dále navrhuji RM udělit souhlas
starostce města s vykonáním mimořádné veřejnosprávní kontroly u příspěvkových organizací a
pověřit starostku podpisem pověření. Níže je pak navrhovaná náplň kontroly PO.
Náplň kontroly příspěvkových organizací:
Hospodaření příspěvkových organizací
- použití poskytnutých prostředků (příspěvku na provoz, investičního příspěvku)
- dodržení účelovosti při použití provozních a investičních prostředků
- vedení pokladny, stanovení limitů pokladního zůstatku
- prověření tvorby a použití peněžních fondů (RM v roce 2023 schvalovala PO převody z rezervního
do investičního fondu)
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Majetek

- nakládání s majetkem (v návaznosti na platnou právní úpravu, zřizovací listinu a další pravidla
stanovená zřizovatelem)
- inventarizace majetku
- odpisování a odpisový plán
- definování odpovědnosti za svěřený majetek, který podléhá oběhu (peníze, ceniny, zásoby)

Zadávání veřejných zakázek
- dodržování zákona o zadávání veřejných zakázek a pravidel stanovených zřizovatelem

Prověřování účinnosti vnitřního kontrolního systému
- schvalování budoucích operací v pravomoci příkazce operace, správce rozpočtu a hlavní účetní
- rizika - identifikace, vyhodnocení a opatření k jejich eliminaci
- kritéria „3E“ pro hospodárnost, efektivnost a účelnost a jejich uplatňování v praxi
- vnitřní akty řízení (směrnice, příkazy a nařízení).
 
Diskuze zahájena v 15:31:01
 
Je potřeba, aby RM schválila plán kontrol, aby paní starostka mohla pověřit zaměstnankyni města
paní ██████████ výkonem těchto kontrol. 
 
Novinka - obsah kontroly.
 
Úkol: ██████████████ : nechť součástí zápisu, je i seznam písemností, které byly
zkontrolovány !!!
 
 
V 15:35:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje v roce 2024 provedení dvou kontrol hospodaření u Základní školy,
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039.
Zároveň pověřuje starostku podpisem Pověření.
RM schvaluje v roce 2024 provedení dvou kontrol hospodaření u Mateřské školy,
Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024047.
Zároveň pověřuje starostku podpisem Pověření.
RM souhlasí s jmenováním mimořádné kontroly hospodaření u příspěvkových organizací
starostku města. Zároveň pověřuje starostku podpisem Pověření.
RM schvaluje náplň kontroly příspěvkových organizací.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-40-2/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:36:19
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26. Různé (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:36:23
 
Diskuze zahájena v 15:36:23
 
Starostka informovala radní ohledně toho, že ukončuje svou činnost pan doktor ██████. JMK
přebere veškerou zdravotní dokumentaci. Pan doktor ██████ podal výpověď z nájmu, zákonná
lhůta uběhne 30.4.2024. Dojde k rekonstrukci této ordinaci po panu doktoru █████████. Poté
bude ordinace nabízena k pronájmu. 
 
 Tajemník navrhnul oslovit Sdružení praktických lékařů nebo česká lékařská komora -  zda by nebyl
zájem o tuto ordinaci.
 
 
Radní diskutovali ohledně retardéru před školkou. 
 
 
Diskutováno na téma dětská skupina. 
 
 
Na vědomí starostka předložila radním,  tabulky spotřeby energií a zisky v roce 2023 bazénu a
sauny. 
 
 
Dále starostka informovala radní, že dnešního dne do datové schránky přišlo poděkování od Oblastní
charity- celková částka 3 257 191 Kč, za Hrušovany se vybralo -  132 678 Kč, 168,27 Euro. 
 
 
Starostka informovala ohledně dopisu od paní ředitelky mateřské školy - školné na příští rok.
Momentálně je 500 Kč rozhodovala paní ředitelka, od letošního roku o tom rozhoduje RM.
 
 
 Radní Smolík se dotazoval na Lidl - sděleny informace, že  proběhla schůzka,  do konce února bude
podána zpráva. 
 
 
Pan Smolík navrhnul do příští rady udělat přehled ohledně energetických štítků. 
 
 
Diskuze na téma - Demografické data dětí do 3 let - evidence obyvatel( kolik je přistěhovalých, atd.
.). 
 
 
Rada bere materiály předložené k bodu č. 23 - Různé na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:54:12
 
Jednání ukončeno 31.01.2024 v 15:54:37
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Ověřeno ověřovateli:

1)   12. 2. 2024 11:27  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   12. 2. 2024 10:18  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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